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De Voorzet  
 

Voor u ligt alweer de tweede editie van onze nieuwsbrief. Op de eerste nieuwsbrief 
hebben we een paar leuke reacties gekregen en geeft ons de motivatie  om door gaan 
om onze leden en belangstellenden op deze wijze op de hoogte te houden van de inzet 
en de activiteiten van Water natuurlijk Brabantse Delta. 
 

De afgelopen periode hebben we weer alle commissies gehad en zelfs een extra AB op 
16 oktober over de bezetting van de vertrouwenscommissie. Daarover vindt u elders in 
deze nieuwsbrief een korte samenvatting van hetgeen daar besproken en gebeurd is. 
De meeste commissies de afgelopen periode bestonden veel uit presentaties, om ons als 
Algemeen Bestuur te informeren over belangrijke ontwikkelingen op de gebieden van 
die commissies. Ook daarvan ziet u elders in de nieuwsbrief een korte samenvatting van 
belangrijke punten. Uiteraard worden deze commissies met inhoud ook kort besproken 
op ons breed fractieoverleg en is die inzet straks ook weer te lezen in het verslag van die 
vergadering die u in de volgende nieuwsbrief zult aantreffen. 

 

Als fractie hebben we op 25 oktober een evaluatie gehouden van hoe wij vinden dat het 
gaat in het AB en hoe het met de fractie gaat en wat leerpunten zijn om de komende 
periode nog beter ons te laten horen en zien.  
Fijn was dat Kees heeft aangegeven weliswaar een stapje terug te doen, maar wel aan te 
blijven als burgerlid en zich vooral gaat richten op de waterketen. Zijn expertise wordt 
erg op prijs gesteld en daar maken we ook dankbaar gebruik van. Blijft het wel 
noodzakelijk dat we op korte termijn een derde burgerlid vinden zodat we de taken nog 
beter kunnen verdelen. 
Ook hebben we geconcludeerd dat we als fractie prettig en goed samenwerken en we 
elkaar prima aanvullen als het om inzet en inhoud gaat. Wel hebben we ook besproken 
vooral onze inzet te richten op die onderdelen die wij erg belangrijk vinden zoals het 
halen van de KRW doelen, biodiversiteit, natuur, voldoende en schoon water. Maar 

uiteraard proberen we zo breed mogelijk ons oordeel te geven over voorstellen in het 
AB. 
Ook vinden we het belangrijk, dat we onze steunfractie die bij de brede fractieberaden 
meedenkt en ons van informatie kan voorzien moeten proberen uit te breiden. 
Belangrijk ook voor het geval iemand van de fractie wegvalt en om alvast een groep 
ervaring te laten opdoen in verband met de verkiezingen in 2027. Ook dan willen we 
uiteraard weer met een sterke lijst komen, maar is het ook belangrijk voldoende 
betrokken mensen te hebben voor de top tien van de lijst. Ook in het algemeen willen 
we meer binding hebben met leden en potentiële leden door o.a. het organiseren van 
excursies en bijeenkomsten rond thema’s. Thema’s die we ook steeds in onze brede 
fractieberaden terug willen laten komen om onze kennis verder te vergroten. 
Naast het inhoudelijk was het ook goed even informeel met elkaar samen te zijn en 
onder genot van een hapje en drankje met elkaar gesproken te hebben. Dat vergroot de 
binding in onze fractie. 

 

Zijn  er zaken die jullie als lezers graag onder de aandacht willen brengen in kader van 
voldoende schoon water en biodiversiteit, laat het ons weten en/of praat met ons mee. 
Ook zijn we altijd bereid om op bezoek te gaan bij verenigingen, organisaties of 
gemeenteraadsfracties, die graag iets meer willen weten van ons en het werk van het 
bestuur van het waterschap. We komen graag langs (zie ook verslag van het bezoek aan 
de afdeling D66 Alphen-Chaam). 

 

Ron Dujardin, fractievoorzitter Water Natuurlijk Brabantse Delta. 
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De agenda breed fractieberaad d.d. 15 

november 2024, 14.00 tot 17.00 uur 
 

Agenda 

1. Opening 

1.a Kennismaken  

2. Vaststelling van de agenda 

3. Ledenbinding Water Natuurlijk met Jac Hendriks voorzitter regiobestuur Water 
Natuurlijk Brabant 

4.  Mededelingen 

5. Verslag vergadering 13 september 2024 

5a Actiepunten/uit verslag 13 september 2024 

5b Artikelen en linken vanaf 13 september 2024 

6. Brabantse Delta 

6a Voor bespreken AB vergadering 20 november 

6b Terugblik commissies 

7. Evaluatie 1e jaar WSBD fractie Water Natuurlijk  

8. Andere zaken 

9. Kennismaken steunfractie/ondersteuning en taak verdeling fractie/ondersteuning 
terugkijken commissies schema 2025 met nieuwe aanwezigen vanaf 16 uur 

10. Verenigingsaspecten voor zover niet al aan de orde gewest bij agendapunt 3. 

11. Rondvraag 

12. Sluiting 

 

Deelnemers krijgen uitgebreide agenda van Gert Logt. 
 

De hoogtepunten van de afgelopen periode 
 

Kort de punten uit de commissies van de afgelopen periode. 
 
Commissie Bestuur, Strategie en Internationaal 16/10/24 
In de vergadering werd een presentatie gegeven over rechtmatigheid en wat dat 
betekent voor het Waterschap en het bestuur. 
besproken werd het nieuwe reglement van orde (RVO) voor commissies en 
werkgroepen. Er werden nog diverse vragen gesteld, suggesties gedaan en verbeteringen 
aangegeven. De werkgroep, waar Ron voorzitter van is, gaat deze punten verwerken en 
in de volgende periode komt dan het definitieve concept ter besluitvorming terug. 
 
Commissie Water en Ruimte en Gezond Water 16/10/24 
Er is Europese regelgeving waarin eisen aan de waterkwaliteit en -kwantiteit van het 
oppervlaktewater en grondwater worden gesteld. Deze heet Kader Richtlijn Water. De 
eisen zijn in 2000 bepaald en zouden in 2015 behaald moeten worden. Dat is niet gelukt 
en we weten nu al dat we ook in 2027 niet aan de eisen gaan voldoen. Er is goede 
vooruitgang geboekt maar we zijn er nog lang niet, tot grote ergernis van Water 
Natuurlijk en vele andere partijen. Een nog steviger aanpak is nodig  waarbij het 
Waterschap zich moet zien als hoeder van het water en daarmee het voortouw neemt. 
Dat betekent eigen zaken op orde maar ook scherpe afspraken maken met gemeentes, 
provincie, bedrijven en Vlaanderen.  
 
Commissie Financiën, Bedrijfsvoering en Digitalisering 20/10/24 
Het Waterschap voert zijn taken goed uit. Dat blijkt uit de voortgangsrapportage van alle 
programma’s. Tegelijkertijd zien we dat klimaat- en wateruitdagingen groter worden en 
daarmee de activiteiten van het Waterschap groeien.  
De begroting van 2025 stijgt en belastingen zullen voor huishoudens stijgen met 4,6% (1-
persoons) of 6,9% (gezin met 2 kinderen). Daar klimaat- en waterproblematiek alleen 
maar groter gaan worden met de jaren, zullen de waterschapsbelastingen blijven stijgen 
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met meer dan inflatie. Dat is geen goed nieuws maar wel zeer begrijpelijk; met 
waterveiligheid kan het Waterschap niet lichtvaardig omgaan.  
Ook is er een presentatie  gegeven over de kostentoedelingsverordening 2026 omdat er 
wettelijke wijzigingen zijn. Dit komt later ter besluitvorming terug. 
 
Commissie Waterketen 20/10/24 
In de vergadering werd het strategisch plan waterketen gepresenteerd. Uitgaande dat 
het huidige systeem al 50 jaar geleden is ontwikkeld is er nu de behoefte te kijken naar 
de toekomst. We willen van afval naar grondstof dat geldt ook voor de zuiveringen, dat 
vergt innovatie en een omslag. Van kostenbenadering naar waarde benadering. Hierbij is 
het ook van belang te kijken wat wij kunnen bijdragen vanuit de zuivering voor het 
behalen van de KRW doelen. Ook zullen we nog meer de gemeenten moeten stimuleren 
op het scheiden van regenwater en afvalwater. 
We liggen momenteel op koers uitgaande van bestaande uitgangspunten, maar moeten 
nu slagen maken naar de toekomst.  
Kees heeft naar aanleiding van de presentatie aangegeven dat het verstandig is als we de 
visie nu gaan ombouwen naar het volledig circulair zijn en handelen. Kan natuurlijk niet 
in een keer, maar wel stapsgewijs. Hij wees ook op het belang van groenwater en de 
noodzaak zwaar in te zetten op voorkomen en tegengaan van schadelijke stoffen. 
Daarnaast werd het ondernemingsplan SNB gepresenteerd, wat een goed stuk is. Graag 
de volgende keer de directeur betrekken bij de informatievoorziening zodat we 
rechtstreeks vragen kunnen stellen. 
 
Commissie Water Veiligheid en Vaarwegen 6/11/24 
Bij de mededelingen werd onder andere gesproken over de inzet om buitendijks bouwen 
tegen te gaan. Onze fractie had in kader van plannen van de gemeente Drimmelen ook al 
eerder aangedrongen om sterk te reageren op dit soort plannen.  
Er werd een presentatie gegeven over water veiligheid en vaarwegen. Een goede 
presentatie waarbij goed duidelijk is, dat het waterschap zijn taken goed opneemt, maar 
dat gemeenten en provincie nu ook stappen moeten maken om onze vaarwegen voor te 
bereiden op het toekomstig gebruik door schepen die langer, breder en zwaarder zullen 

zijn. Indien dat niet gebeurd wordt het voor het waterschap lastig deze vaarwegen veilig 
en goed bevaarbaar te houden. 
Verder hebben het uitvoeringskrediet voor de verbetering van kunstwerken 2.0 goed 
gekeurd en dat kan wat onze fractie betreft als hamerstuk door naar het AB. 

Rioolzuivering Bath 

Rioolzuivering Nieuwveer Breda 
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Meer mensen in de natuur. 
“Hoe meer mensen in de natuur hoe beter!” zegt Arjen Buijs als universitair hoofdocent 
Wageningen. Al die mensen tonen brede steun en draagvlak voor natuurbehoud. Zet die 
- zeker met de huidige politiek - niet op het spel door gebieden af te sluiten! Hij kent de 
zorgen van boswachters, maar gooi het draagvlak niet met het badwater weg!  
 
Vooral de laatste tijd – als verlate reactie op de extra belangstelling in de Corona periode 
- komen de klassieke terreinbeheerders met steeds meer beperkingen voor recreatieve 
natuurbeleving. Dat is heel goed merkbaar bij bijvoorbeeld het Ulvenhoutse Bos en in 
het Markdal. Bij die laatste komt door eerdere inzet van vrijwilligers van Vereniging 
Markdal zo’n 100 ha natuur uit voormalige landbouwgronden beschikbaar. In de 
gebalanceerde ontwikkelingsvisie kwam daar ook meer ruimte voor natuurbeleving met 
wandel-, fiets- en struinpaden. Maar we zijn een paar jaar verder en de 
terreinbeheerders (met name SBB en NM) willen niets erbij en zelfs bestaande paden 
verwijderen!  

Het argument is dat het om pure natuur – zonder mensen – gaat. En dan valt het woord 
‘verstoring’. Arjen Buijs zegt daarover: “Is het erg als een ree schrikt van een wandelaar 
met hond aan de lijn? Van een wolf willen we dat juist wél, dat is natuurlijk gedrag en 
goed voor de levendigheid van de groep”. Onderzoek van Vogelbescherming geeft aan 
dat dieren wennen aan wandelaars op vaste routes, dat is voorspelbaar en wordt niet als 
gevaarlijk gezien. Dat is ook de ervaring van veel natuurgenieters. Een ree blijft rustig 
staan kijken als er via vaste routes gewandeld wordt. Ze voelen wanneer er gevaar 
dreigt.  

Sommige TBO’s (terrein beherende organisaties) maken zich zorgen over achteruitgang 
van de natuur en dan is de eerste knop ‘geen recreatie’ het dichtste bij. Maar die 
achteruitgang komt in vooral door bestrijdingsmiddelen, stikstof, overbemesting, 
intensieve landbouw, etc. zegt Arjen Buijs. Door de mensen uit te sluiten leg je de bijl 
aan de wortel van het draagvlak, dat zo hard nodig is.  

Minder klassieke natuurorganisaties als Wereld Natuur Fonds en Stichting Ark hebben 
juist als uitgangspunt dat mensen van de natuur moeten kunnen genieten en profiteren. 
En dat blijkt een succesformule te zijn. Net zoals de ommetjes vanuit de woongebieden. 

 

In het Markdal speelt nu de discussie over ruimte voor natuurbeleving. Het Waterschap 
voert daar de regie en heeft zelf het uitgangspunt van “recreatief medegebruik”. Zodat 
mensen kunnen genieten van wat het waterschap realiseert, ook dankzij hun 
waterschapsbelasting.  

Bij het natuur- en beekherstel van het Markdal is de - soms heftige - discussie over de 
recreatiepaden naar de toekomst verschoven. Aanleg van meanders geeft minder 
discussie en is ook nodig. Water Natuurlijk is van nature al een voorstander van 
recreatieve natuurbeleving, dus zal zich daarvoor juist in het Waterschap blijven 
inzetten. 
 
Dit is een bewerkte samenvatting door Joop de Vries, van een artikel uit het “IVN 
natuur” magazine oktober 2024. 

beeld Markdal Zuid   
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Werkbezoek Westelijk Langstraat uitgesteld 
 

Het bezoek aan de Westelijke Langstraat is uitgesteld. Door wat afzeggingen en het feit 
dat de meeste mensen pas eind november konden hebben we besloten dit bezoek te 
verplaatsen naar het voorjaar 2025. 
 
In het voorjaar zullen we jullie daarover informeren en de datum van het bezoek via de 
mail aan iedereen kenbaar maken. We hopen dan op een wat grotere belangstelling. 
Naast leden zijn ook belangstellenden welkom, dus als er iemand in jullie omgeving dan 
mee wil, geef dat door, iedereen is welkom. 
 
Al vast wat meer weten over het project Westelijke 
Langstraat: https://www.brabantsedelta.nl/westelijkelangstraat.  
 
 

Werkbezoek Markdal zuid met D66 Alphen 

Chaam 
Zondag 13 oktober waren Karin van den Berg (Ons DB lid in waterschap Brabantse Delta 
en Ron Dujardin fractievoorzitter Water natuurlijk BD te gast bij een bijeenkomst 
georganiseerd door D66 Alphen Chaam. 

Na een ontvangst met een heerlijk kopje koffie en na kennismaking met de aanwezige 
leden en belangstellenden hebben Karin en Ron enige informatie gedeeld over het 
Waterschap en het project Markdal Zuid.  
Ron vertelde over de taken van het waterschap en de uitdagingen waar we als 
waterschap voor staat. In het bestuur zet Water natuurlijk zich vooral in op 
biodiversiteit, meer natuur en een robuust toekomst gericht watersysteem. Maar ook 
onze inwoners kunnen helpen doel te bereiken. Denk daarbij aan het niet door de toilet 

spoelen van bijvoorbeeld vet en/of verfresten. Breng die weg bij de milieustraat of 
aangewezen verzamelpunten. Maar wees ook kritisch op gebruik van medicijnen, want 
ook medicijnresten uit het water halen is een grote uitdaging. 

Karin heeft verteld over het project Markdal Zuid, waarin waterschap, natuurorganisaties 
en gemeenten samen werken aan herstel van de oorspronkelijke loop van de Mark, 
aanleg van natuurzones en versterken van biodiversiteit mede in de strijd voor schoon 
water. Natuurlijk geeft dit ook weer mooie gelegenheden voor fietsen en wandelen langs 
de mark en te genieten van wat al in het project gerealiseerd is. Na de uitleg heeft Karin 
de groep meegenomen op een wandeling door een deel van het gebied en ook 
onderweg een en ander verteld. 

 

 
Karin geeft uitleg bij het informatiebord over het project bij de Mark. 

  

https://www.brabantsedelta.nl/westelijkelangstraat
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Kort verslag van vergadering van Water 

Natuurlijk BD van 13 september 2024 
 

1. Opening 

Ron opent de vergadering en deelt mee dat kees op vakantie is en heet Anco 

Sneep welkom die als DB lid graag kennis maakt met de fractie. 

 

2. Kennismaking met Anco Sneep 

Anco geeft met een aantal voorbeelden dat hij als DB-lid een duidelijke lijn heeft 

waarbij inhoud, de wettelijke taak van het waterschap centraal staat. Hij wil een 

eenduidige lijn hanteren en dit werkt positief door in de organisatie. 

Deskundigen voelen zich gesteund, waarbij ook gekeken wordt als iets niet kan, 

dus een NEE, wat is er dan wel mogelijk. Als voorbeeld wordt de smalle haven 

Waalwijk genoemd, een juridische procedure met een vaste lijn en is ook als 

zodanig juridisch bevestigd door de rechter. Ook over buitendijks bouwen heeft 

waterschap en provincie een helder standpunt, maar RWS zit er weer 

genuanceerder in met nieuwe richtlijnen.  

Ook nautisch beleid komt aan de orde met 3 scenario’s waarbij van belang is 

minimaal risico en minimaal aantal slachtoffers.  

Van belang is professionalisering en voor je taak staan. Doel is vernieuwend naar 

voren te treden en waar iets rendeert dit zo snel mogelijk realiseren met als doel 

het gezicht te zijn binnen de diverse waterschappen.  

 

3. Verslag 30 augustus 

verslag is goed gekeurd er zijn geen opmerkingen naar aanleiding van. 

 

4. AB vergadering van 25 september 

2a. AEF bestuurlijke reactie kostentoedelingsonderzoek 2023 

We kunnen ons vinden in de reactie van het DB die de leerpunten meeneemt. 

Wel is de weg naar behandeling naar onze mening niet helemaal correct. Stuk 

had vanuit de werkgroep moeten worden aangeboden. (behandeling door Gert) 

 

2b vastgoedbeleid en KRW doelen. 

Met dit stuk wordt de mogelijkheid van onteigening als instrument voor 

verwerven van gronden ten behoeve van de natuur en biodiversiteit langs onze 

wateren in kader van de KRW (Kader Richtlijn Water) doelen. Onze fractie staat 

achter dit voorstel zodat er vaart gemaakt kan worden waar dat nodig is en we 

niet in eindeloze procedures en onderhandelingen terecht komen. Goede 

communicatie is wel nodig en altijd eerst inzetten op een middellijke oplossing. 

Behandeling door Gert 

 

2c Actieplan biodiversiteit 

Het is een goed verhaal, ook waardering voor de paragraaf communicatie voor 

delen met inwoners. Indien extra middelen nodig zijn, zijn we daar voorstander 

van. Behandeling door Ron 

 

2d Aanpak watersysteem Turfvaart Rijsbergen bij Golfterrein 

Het gaat om de aanpak van het gehele traject op de locatie van de Golfclub, 

omdat de kades versterkt moeten worden en er gezorgd moet worden dat bij 

veel water er geen wateroverlast kan plaatsvinden. Water natuurlijk is akkoord 

met de aanpak. Behandeling door Ron. 

 

Als extra punt wordt toegevoegd de verordening vertrouwenscommissie voor de 

dijkgraaf. Een werkgroep waarin Gert zit zal deze verordening maken. 

Belangrijkste discussiepunt wordt hoe groot de commissie wordt. Ron en Karin 
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zijn voor een commissie van 7 personen, drie oppositie, drie coalitie en lid DB. 

Gert vindt dat alle 13 fracties vertegenwoordigd moeten zijn. We zullen hierover 

dus verdeeld stemmen. Daarna zal in een extra AB van 16 oktober de leden 

vertrouwenscommissie worden gekozen. 

 

Ook is er kort terug gekeken naar de commissie vergadering. Ook is er stil 

gestaan bij de samenstelling fractie, nu er parallel vergaderd wordt is de 

behoefte aan het vinden van een derde commissielid van belang en blijft het 

verstandig ook de steunfractie verder uit te brengen, zodat meer mensen 

kunnen meedenken. 

 

5. Evaluatie eerste jaar water natuurlijk in Waterschap 

Joep heeft zijn ervaringen en gedachten op papier gezet. Hij heeft aan de 

anderen gevraagd dit ook te doen . Ron heeft dit ook gedaan. Beide stukken zijn 

bijgevoegd. Karin heeft aangegeven zich erg te vinden in de punten van Ron en 

Joep in de evaluatie. Ook zij zou ook graag ons team willen uitbreiden en 

versterken. Verder zou ze graag ook op inhoud willen kijken waar we als fractie 

ons op kunnen gaan profileren. Zelf heeft ze een zorg in de waterketen en de 

plannen die hiervoor moeten komen. De afgelopen jaren is nl. het adagium in 

stand houden geweest en niet vernieuwen en verbeteren. Maar mogelijk zijn er 

andere onderwerpen waar we als fractie meer mee kunnen.  

Voorgesteld wordt om kennis te nemen van de input en in een soort werksessie 

te evalueren en vooruit te kijken naar het net begonnen politiek jaar en dit af te 

sluiten met een hapje en een drankje of een hapje eten met de fractie.  

 

Verslag Gert Logt. 

 

 

 

Kort verslag AB vergadering 16 oktober 
Deze vergadering ging over de samenstelling van de vertrouwenscommissie. Goed om 
even een korte terugblik te geven. Een werkgroepje heeft een nieuwe verordening 
vertrouwenscommissie gemaakt omdat de Dijkgraaf in mei 2025 vertrekt en er een 
nieuwe dijkgraaf moet komen. Het Ab moet op voordracht van de 
vertrouwenscommissie besluiten wie zij voordraagt als nieuw Dijkgraaf. 
De verordening is in de vergadering van 25 september vastgesteld. Het voorstel om alle 
13 fracties in de vertrouwenscommissie te zetten samen met lid DB en ondersteuning 
vond een deel van het AB te groot en met een amendement werd besloten om 7 leden 
te benoemen (drie oppositie, drie coalitie en lid AB). Voor beide varianten was veel te 
zeggen en onze fractie was hier ook verdeeld in. Uiteindelijk stemde de coalitie partijen 
(waarbij bij zowel Water Natuurlijk als West Brabant Water Breed een lid tegen) voor het 
amendement evenals het CDA en Ons Water. Een democratisch besluit. 

Wat schetste op 16 oktober onze verbazing dat een aantal oppositie partijen het debat 
opnieuw wilde voeren, omdat zij het niet eens waren. Echter het besluit was na 
amendement zelfs zeer ruim aangenomen, ook de tegenstemmers bij ons en Water 
Breed en ook partijen als Natuur terreinen stemde toen in. Dat men daar nu op terug 
kwam is kwalijk en getuigt ook van “niet tegen je verlies kunnen”. 
De meerderheid gaf echter aan het democratisch genomen besluit niet opnieuw ter 
discussie te stellen en dus konden mensen die zich hadden aangemeld zich definitief 
verkiesbaar stellen. Dat een deel van de oppositie zich terug trok met onterechte 
verwijten als machtsspel en we hebben niets te vertellen ten spijt is er nu een commissie 
gekomen met drie leden oppositie (anders dan de partijen die zich beleven verzetten) en 
drie coalitie partijen en een DB Lid (Onze Karin). 

Wij hebben alle vertrouwen in de commissie dat die eerlijk en onafhankelijk haar werk 
doet en dat alle leden evenveel te vertellen hebben. 
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Vergaderdata 2024 
 

Fractie breed beraad 
Vrijdag 13 september 2024, 15 november 2024 en 13 december 2024. 
Van 15.00 uur tot 17.00 uur. 
De brede fractieberaden zijn ter voorbereiding van de vergadering van het AB. Daarnaast 
bespreken we verenigingszaken en hebben we soms gasten die een presentatie geven, 
of met ons in gesprek willen. Leden en belangstellenden zijn altijd welkom. Wel graag 
even aanmelden bij onze secretaris Gert Logt (g.logt@brabantsedelta.nl), geven wij het 
door aan de receptie. 

 

De vergaderingen vinden plaats in het kantoor van waterschap Brabantse Delta, 
Bouvignelaan 5 te Breda. Wel is de mogelijkheid om digitaal aan te sluiten bij de 
vergadering, meld je bij de secretaris voor de link van MSteams. 
Er is voldoende parkeergelegenheid. Graag melden bij de receptie. 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

Fractie klein beraad (digitaal) 
Vrijdag 11 oktober 2024, 25 oktober 2024, 22 november 2024 en 29 november 
2029.   
Ter voorbereiding van de commissie vergadering vergadert de fractie in de week 
daarvoor digitaal om de inzet in de commissies af te stemmen. In principe doen we dat 
met de fractieleden, maar indien iemand naar aanleiding van de agenda, die altijd op de 
site van het waterschap is te vinden, iets wil meegeven aan de fractie kan dat natuurlijk 
altijd. Meldt je dan even aan bij Gert Logt onze secretaris ( g.logt@brabantsedelta.nl ) 

Voor vergaderingen en agenda’s: https://brabantsedelta.bestuurlijkeinformatie.nl/   

 

Alle vergaderingen van het Algemeen Bestuur en de commissies zijn altijd live te volgen 
en terug te kijken via de site van het waterschap: 
https://brabantsedelta.bestuurlijkeinformatie.nl/  

 

 

mailto:g.logt@brabantsedelta.nl
mailto:g.logt@brabantsedelta.nl
https://brabantsedelta.bestuurlijkeinformatie.nl/
https://brabantsedelta.bestuurlijkeinformatie.nl/
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Contactgegevens 
 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 
 

 

 

 

 

 

 

 

 

Water Natuurlijk Brabantse Delta vindt u op de volgende sociale media: 

 

Facebook:  https://www.facebook.com/WaternatuurlijkBrabantseDelta  

Twitter :  https://twitter.com/WaterNatuurBD   

Instagram : https://www.instagram.com/waternatuurlijkbd/  

LinkedIn : https://www.linkedin.com/company/water-natuurlijk-brabantse-delta  

Youtube : https://www.youtube.com/channel/UC6OZfs3cExfQKo9Out3ab7Q  

 

Website :  https://waternatuurlijk.nl/brabantse-delta  

    

Leden Algemeen Bestuur en burgerleden 

 

Ron Dujardin 06-21853490 r.dujardin@brabantsedelta.nl  AB Lid/fractievoorzitter  

Gert Logt 06-41464207 g.logt@brabantsedelta.nl   AB lid/fractiesecretaris 

Karin van den Berg 06-39585827 k.van.den.berg@brabantsedelta.nl  DB lid 

Joep Rooijmans 06-20396255 j.rooijmans@brabantsedelta.nl  burgerlid 

Kees de Jong 06-51091458 k.de.jong@brabantsedelta.nl  burgerlid 
 

Fractie Water Natuurlijk BD Postadres fractie  

   info.waternatuurlijk.bd@gmail.com  

https://www.facebook.com/WaternatuurlijkBrabantseDelta
https://twitter.com/WaterNatuurBD
https://www.instagram.com/waternatuurlijkbd/
https://www.linkedin.com/company/water-natuurlijk-brabantse-delta
https://www.youtube.com/channel/UC6OZfs3cExfQKo9Out3ab7Q
https://waternatuurlijk.nl/brabantse-delta
mailto:r.dujardin@brabantsedelta.nl
mailto:g.logt@brabantsedelta.nl
mailto:k.van.den.berg@brabantsedelta.nl
mailto:j.rooijmans@brabantsedelta.nl
mailto:k.de.jong@brabantsedelta.nl
mailto:info.waternatuurlijk.bd@gmail.com

